
PROTOKÓŁ Nr    /15 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 9 grudnia 2015 roku 

 

 

9 grudnia 2015 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Andrzej Jurgielewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej   

Nieobecny: Pan Jan Dariusz Rudziewicz  

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma    – Przewodnicząca Komisji Budżetu i  

     Finansów 

2. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecny: Pan Sławomir Przekop 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy    

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty 

i ustalenia stawki opłaty za pojemnik. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wiżajny. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

finansowej, administracyjnej i organizacyjnej szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Wiżajny. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wspólnej obsługi finansowej 

jednostek organizacyjnych gminy. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2016-2027. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy  

na 2016 r. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Wolne wnioski.  

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia 

stawki opłaty za pojemnik. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że ostatnio podjęte uchwały 

zostały wysłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej, która wskazała na niewielkie 
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uchybienia i należy to zmienić. Dodała, że zmiany nie wnoszą niczego nowego i wszystko 

zostaje tak jak było to wcześniej ustalone.   

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Następnie zapytał członków Komisji o to, czy są jeszcze jakieś pytania. Z braku pytań zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Następnie zapytał członków Komisji o to, czy są jeszcze jakieś pytania. Z braku pytań zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest umowa ze 

schroniskiem i dzień utrzymania psa to koszt 10 zł. Dodał, że w chwili obecnej w schronisku 

z terenu naszej gminy jest jeden pies. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Następnie zapytał członków Komisji o to, czy są jeszcze jakieś pytania. Z braku pytań zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej, 

administracyjnej i organizacyjnej szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Wiżajny. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że to wynika z kontroli 

Regionalnej Izby Obrachunkowej.  Dodała, że urząd obsługuje działalność organizacyjną  

i administracyjną szkół i trzeba podjąć taką uchwałę ponieważ takiej nie ma. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że teraz Pani Marta 

Domańska otrzymuje na umowę zlecenie 50 zł z tytułu prowadzenia tych spraw,  

a po podjęciu takiej uchwały będzie to można robić w ramach pracy urzędu i nie będzie 

potrzebna umowa zlecenie. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że zmianie ulega treść 

uchwały i powinna brzmieć: uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej, 

administracyjnej i organizacyjnej szkół prowadzonych przez Gminę Wiżajny. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Następnie zapytał członków Komisji o to, czy są jeszcze jakieś pytania. Z braku pytań zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 

Do p-ktu 8 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wspólnej obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych gminy.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że Gmina może również 

zapewnić wspólną obsługę dla jednostek kultury i GOPS-u. Dodała, że ulega zmianie nazwa 

uchwały i teraz powinna brzmieć: uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

finansowej, administracyjnej i organizacyjnej. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jeszcze jakieś pytania. Z braku pytań zapytał członków 

Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały  

w nowej nazwie. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

 

Do p-ktu 9 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2016-2027. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że dokonała pewnych zmian  

w stosunku do tego, co otrzymali radni, gdyż na 2017 r. zaplanowano zaciągnięcie kredytu  

na drogi i należało jego spłatę umieścić w prognozie. Dodała, że również z tego tytułu 

prognoza jest do 2027 r. Powiedziała, że będzie również konieczność zmian w budżecie  

po nowym roku w związku z planami dotyczącymi oczyszczalni ścieków. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Następnie zapytał członków Komisji o to, czy są jeszcze jakieś pytania. Z braku pytań zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 
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Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2016 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotycząca budżetu jest pozytywna (opinia w załączeniu, załącznik Nr 10). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Następnie zapytał członków Komisji o to, czy są jeszcze jakieś pytania. Z braku pytań zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 11). 

 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła proponowane zmiany do budżetu 

gminy: 

1. Zwiększono dochody z tytułu podatku od działalności gospodarczej od osób fizycznych 

oraz odsetek od nieterminowych wpłat podatków i opłat lokalnych łącznie w kwocie  –  

19 053,- zł. 

2. Zwiększono dochody z tytułu dotacji w ramach podpisanej umowy na usuwanie azbestu 

/refundacja poniesionych wydatków za „Opracowanie programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu gminy Wiżajny” - 6 400,- zł. 

3. Przeniesiono plan wydatków bieżących pomiędzy paragrafami w dziale wytwarzanie  

i zaopatrzenie w wodę - 2 166,- zł. 

4. Zwiększono plan wydatków w działach: 

- administracja publiczna - urzędy gmin - 17 902,- zł /opłaty za serwisowanie 

oprogramowania, przesyłki pocztowe, radca prawny/, 

- pomoc społeczna - 4 556,- zł /prowizje bankowe, opłata za pobyt podopiecznego w domu 

pomocy społecznej/, 

- gospodarka komunalna - 1 961,00 zł, /na wynagrodzenie i składki ZUS/, 

- gospodarka komunalna pozostała działalność - /na wypłatę nagrody i składek ZUS  

za wykonanie przystanku przy SP w Wiżajnach - 1 030,- zł, podatek od nieruchomości -  

4,- zł/, 

- przeniesiono plan wydatków z rozdziału drogi publiczne gminne w celu zakupu kruszywa  

i ziemi na plac przy Ośrodku Zdrowia w Wiżajnach - 4 551,- zł. 

Skarbnik dodała, że w niektórych paragrafach plan będzie niezrealizowany, a jeżeli do czasu 

sesji dojdzie coś nowego to poinformuje o tym radnych. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Następnie zapytał członków Komisji o to, czy są jeszcze jakieś pytania. Z braku pytań zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 12). 
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Do p-ktu 12 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jednym z zaleceń  

RIO jest zaktualizowanie opłat rocznych za wieczyste użytkowanie. Dodał, że już to zrobił, 

ale niektórzy mogą z tego tytułu być bardzo zaskoczenie, gdyż wzrośnie im opłata. Wyjaśnił, 

że wzrost jaki się dokonał należy rozłożyć na 3 lata i w pierwszym roku będą płacić 2 razy 

więcej niż dotychczas i stopniowo w kolejnych latach ta opłata wzrośnie. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy chodzi o użytkowanie wieczyste gruntu 

i jak wygląda sprawa tzw. rybakówki. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że tak, chodzi o grunt,  

a „rybakówka” została wcześniej wykupiona, za poprzedniego wójta. Następnie dodał,  

że Gmina przystąpiła do próby wykonania projektu modernizacji oczyszczalni ścieków  

i być może uda się to zrobić na samo zgłoszenie i nie będzie potrzeba pozwolenia na budowę. 

Dodał, że na chwilę obecną koszt tej modernizacji jest trudny do oszacowania. Stwierdził,  

że będzie też modernizacja pompowni, a na to wszystko można napisać projekt w którym 

można otrzymać do 75% dofinansowania i jest również szansa na odliczenie VAT-u. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał o przybliżoną kwotę tej inwestycji. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na ten moment nie 

potrafi tego oszacować. Wyjaśnił, że można przebudować oczyszczalnie od nowa,  

ale to wymaga pozwolenia na budowę, a na to potrzeba dużo czasu. Dodał, że zmiany 

wymaga również pokrycie dachowe. Stwierdził, że potencjalny wykonawca ma dokonać 

wstępnego zarysu oraz ustalenia tego, czy prace będą wymagały pozwolenia na budowę,  

czy może wystarczy samo zgłoszenie.  

Wójt Gminy powiedział, że radni muszą określić, czy ta inwestycja będzie realizowana. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że nie rozumie pewnej rzeczy,  

a mianowicie skąd będą pochodziły środki na tą inwestycję i czy Gmina przystępuje  

do jakiegoś projektu. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie ma jeszcze 

dokładnych wytycznych w tej sprawie. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski stwierdził, że teraz robimy dokumentację  

za ok. 40 tys. zł, która będzie nam potrzebna do złożenia wniosku o dofinansowanie,  

ale nadal nie znamy kwoty tej inwestycji. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że może to być  

ok. 1 mln zł. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski zapytał, czy ta modernizacja zmniejszy koszty 

utrzymania oczyszczalni. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że powinna zmniejszyć. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, co z tym oświetleniem  

w Mierkiniach. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie wykonamy tego 

oświetlenia, gdyż na 16 słupów które tam stoi, tylko 4 spełnia wymagania dotyczące 

zamontowania na nich lamp, a reszta jest praktycznie bezużyteczna.  

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że może chociaż na tych 4 należy zaczepić 

lampy, tak na dobry początek. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem nie ma to 

sensu. Dodał, że jeżeli oświetlenie byłoby robione, to nie na każdym słupie,  

ale np. na co drugim.  
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 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał co z eternitem. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że mieszkańcy mogą 

składać wnioski do 31 grudnia, a po tym czasie zostanie to podsumowane i będzie wiadomo  

o jakich środkach jest mowa. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski zapytał jaki jest termin realizacji. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na chwilę obecną nie 

wie, a dużo zależy też od tego ilu będzie chętnych. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że można puścić jakąś informację  

w tej sprawie. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że w Wiżajnach jest hala sportowa  

i stoi pusta, a to trochę przykre. Dodał, że może przynajmniej dla dzieci należy ją otworzyć 

np. na początek przez 1 miesiąc, trzy albo cztery razy w tygodniu, aby sprawdzić,  

czy będą chętni. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że mieszkańcy mają 

też wniosek o to, aby Świetlica Gminna pracowała dłużej. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że to jest teraz takie rozstrzelone  

i nikt wcześniej nie zastanawiał się jak to wszystko połączyć. Dodał, że słyszał  

też o problemie z siłownią. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na siłowni jest sprzęt 

słabej klasy i jeżeli będzie użytkowany przez dorosłych to zostanie zniszczony.  

Dodał, że tak na dobrą sprawę to tej siłowni nie powinno tam być, bo to pomieszczenie nie 

jest do tego przeznaczone. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że on tego nie rozumie i nie zrozumie, 

ponieważ budynek hali jest bardzo duży i można tam wiele pomieścić. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że hala sportowa jest 

przekazany w trwały zarząd dla Dyrektor Gimnazjum. Dodał, że on stoi na straży budżetu 

gminy, a propozycje radnych wiążą się z dodatkowymi kosztami, gdyż ktoś musiałby 

pilnować tych dzieci. Zapytał, czy w związku z tym ma przestać opracowywać dokumenty  

na remont budynku urzędu. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że to są wnioski 

mieszkańców, a nie wymysł radnych. Dodał, że każdy ma swoje zdanie na ten temat i może 

nie od razu wszystkiego nie uda się spełnić, ale trzeba się nad tym pochylić i znaleźć jakieś 

rozwiązanie. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że dzieci to również nasza przyszłość i może 

należy porozmawiać z dyrektorami szkół i może spróbować zrobić coś takiego w czasie ferii 

zimowych. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że porozmawia  

z dyrektorami. Dodał, że wszystko zależy od tego, ile tych dzieci będzie przychodzić,  

bo jeżeli 30, to jest już o czym rozmawiać, ale jeżeli mniej niż 10 to nie ma sensu zaczynać 

takich rozmów. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jeżeli nie zaproponuje się czegoś 

konkretnego, to tych dzieci nie będzie. Dodał, że on widzi to w taki sposób, że należy 

stworzyć różne sekcje, tak aby każdy mógł wybrać coś dla siebie. Dodał, że należy również 

zapytać rodziców, czy przywoziliby dzieci na takie zajęcia. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy radni są za propozycją 

radnego Tomasza Zamojskiego. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że radni nie są jej 

przeciwni i trzeba poszukać jakiegoś rozwiązania. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy są propozycje,  

na zwiększenie dochodów budżet gminy. Zapytał również, co z budynkiem przy jeziorze, 

który może w pewnym momencie ulec zawaleniu. Dodał, że przy budowie urzędu jest 

również plan wymiany tej wierzy na nową. Stwierdził, że będzie próbował uzyskać 

dofinansowanie z Urzędu Wojewódzkiego, ale jest tego zdania, że tą starą należy rozebrać. 

 

 

Do p-ktu 13 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Żadnych wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Do p-ktu 14 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  11
15

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

1.Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

         /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
 

   /-/ Teresa Kuźma 

 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

          /-/  Andrzej Łanczkowski 

 
. 

 


